

## MISSION STATEMENT OF PROVIDENCE UNIVERSITY

### 靜宜大學使命宣言

1. PROVIDENCE UNIVERSITY is a Catholic Educational Institution.  
靜宜大學為一所天主教大學。
2. Thus, PROVIDENCE UNIVERSITY shares the Christian Mission of evangelize, follows Catholic ideals and principles and is ruled under the laws of the Catholic Church.  
靜宜大學分享並傳揚基督福音，遵循天主教的理念和原則及天主教教會律法之規範。
3. PROVIDENCE UNIVERSITY aims to develop the spirit of Sisters of Providence foundress, Saint Theodore Guerin, of educating with a loving heart<sup>1</sup>.  
靜宜大學致力於發揚主顧修女會會祖聖狄奧多•格倫姆姆以愛教育學生之精神<sup>2</sup>。
4. We unite our efforts in pursuing a holistic education of the students under the University Motto, “Virtus Cum Scientia”.  
我們秉持「進德修業」之校訓致力實踐全人教育。
5. Under the principle of academic freedom, education and research have to be guided by an honest search for Truth and a quest for interdisciplinary unity.  
在維護學術自由之原則下，教育和研究必須能真誠追求真理及跨領域合作。
6. We respect the dignity of human life from its conception, and put value to peace, justice, family life, natural environment, and a more equal sharing of the world's resources  
我們尊重每個人始於其成胎開始之生命的本質與尊嚴，我們重視和平、正義、家庭生活、自然環境以及更均等地分享世界資源。

---

<sup>1</sup> “Love your children first and then educate.” Letters and Journals of St. Theodore Guerin

<sup>2</sup> “先愛小孩子再教育”：自格倫姆姆語錄